
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 1. maj 2014 kl. 18:00 i klubhuset 

 Fraværende:  Carsten Mikkelsen, Heinrich Jespersen 

 Nicolaj Ebbesen deltog 1 time. 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 Referat fra sidste møde blev underskrevet. 

3. Meddelelse fra formanden 

4. Næstformanden 

5. Kasserer 

 Differentiering af de forskellige gebyrer overvejes så de tilpasses 

 regnskabssystemet. Kaffeautomaten vil blive udskiftet. 

6. Sekretær 

7. Medlemsforhold 

 Nyt medlem godkendt af bestyrelsen 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 3 nye medlemmer i ungdomsafdelingen.  Kegnæsjollen i traktorskuret 

 vil i fremtiden blive brugt som følgebåd på Dammen. Tilbud på 4-takt 

 motor som erstatning for gammel 2-takter vil blive indhentet. En del 

 gamle joller ligger og fylder ved Søsportcenteret - pladsleje vil blive 

 opkrævet hos ejerne hvis de ikke ønsker at fjerne dem. 

9. Broudvalg  



 Der er behov for at nogle pæle  flyttes, for at skabe bredere pladser for 

 gæstesejlere. Der vil fremtidig blive tydeligere præciseret at " først op" 

 også betyder" sidst i" - og omvendt.  Det er vanskeligt for kranførerne

 at pille både ud i vilkårlig rækkefølge, når pladsen er fyldt op.  

10. Pladsudvalg 

11. Sejludvalg 

 3 arrangementer ligger fast:  Årø Pinsetræf   6-9.  juni 2014 

             Fællestur til Dyvig  21 - 22. juni 2014 

              Blå Bånd  30. august 2014    

12. Eventuelt 

 Havnepengeopkræverne vil ikke længere have byttepenge med rundt 

 når de hilser på gæsterne. Kuvertbetaling med aftalte kontanter vil 

 stadig være muligt.  Kuverterne vil blive tilrettet så autocamperfolket 

 også kan betale med kontanter. Kortbetaling i automaten er dog den 

 primære betalingsform. 

 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 



 


